

6 Days
天
5 Nights
晚

运通假期
CETT Holiday

TOUR CODE : 6 BHH

ROYAL JORDANIAN

Bangkok+Hua Hin

曼谷+华欣



第一天 吉隆坡 - 曼谷

班机从吉隆坡抵达在曼谷国际机场. 机接团后, 入进酒店。

酒店: City Beach / 同级

第二天 曼谷 / 华欣

(早/午/晚餐)

酒店: City Beach / 同级

早餐后, 前往【瑞士绵羊牧场】, 也是华欣七岩的景点之一。这是一个逃离繁华和热闹的好地方, 在这里可以和可爱的绵羊近距离的接触, 喂它们吃草, 或喂小绵羊喝牛奶。泰国人会特别喜欢在这里拍可爱的照片作为老年的纪念照片。参观【七岩的圣托里尼公园】一片希腊岛屿的完美图片。在这里, 经典粉刷的建筑, 彩绘窗户, 石头铺成的路径和圆顶塔了解到圣托里尼公园的一切跟着美丽的圣托里尼公园华欣和现在著名的泛亚风情曼谷之一。过后前往著名的【Plern Wan - 泰式复古怀旧小村】不只是主题露天商场, 可以体验到一个生活在 20 世纪 50 年代华欣的时代, 也给您感觉到像是一座活生生的博物馆。商店销售的一切包括酒, 廉价的塑料和铁皮玩具各种零食也以一个美发店, 照片工作室, 户外电影屏幕和 20 间客房的宾馆。之后, 送往酒店休息。

第三天 华欣

(早/午/晚餐)

酒店: City Beach / 同级

早餐后, 前往参观【华欣火车站】。建于拉玛六世国王统治时期, 距离镇中心是很短的路程, 华欣的火车站和邻近的皇家候车室是最具吸引力的。继续前往参观【才华孟寇寺 Huay Mongkol Temple (Luang Phor Tuad)】。这寺是世界上最大的 Luang Phor Tuad 雕像。他是一位 泰国南部传奇的僧人。人民崇敬他的启蒙和创造奇迹的能力, 许多人认为, 它能保证人民能在困难时期渡过安全。然后前往【华欣夜市】自由购物。晚餐后, 送返酒店休息

第四天 华欣 / 曼谷

(早/午/晚餐)

酒店: Picnic Hotel / 同级

早餐后, 您将前往一个值得去的旅游路线【丹嫩莎杜艾水上市场】。混乱乱的小“Khlongs”或堆得高高的新鲜食材的运河平板船都在划着并准备争夺每一个停泊位置而停下来, 您也会看到女士们嘈杂的在讨价还价。全都会发生在这个水上市场, 十分有趣。当您坐长尾船到市场时, 途中您会经过果园, 传统的柚木房屋和了解当地居民的生活。过后, 前往【铁路市场】这是一个独特的市场, 每天小贩都会在铁轨上摆档。每当火车将要到达小镇时, 他们会把街市摊档的遮阳篷给拉回来, 并从轨道中收回他们的物品。然而, 每当火车返回时, 都是他们每天必须重复的举动, 幸运的是, 火车来返各四次。这条铁道不是一个繁忙的轨道。它只能在 Samut Sakhon 和 Samut Songkram 之间运行。(备注: 火车抵达时间如有更改, 恕不另行通知)。然后返回曼谷, 您将前往曼谷, 参观【四面佛】。在晚上的时间继续新景点【泛亚风情购物的河前】。估计 110 食品店正在等待为您服务(本地食品强烈推荐), 在这里享受购物。在此之后, 返回酒店休息。放松心情, 在旅馆过夜。

第五天 曼谷

(早/午/晚餐)

酒店: Picnic Hotel / 同级

早餐后, 参观泰国最参观念着地标, 【大皇宫】位于曼谷是, 每一个访客必须在其一生中至少有一次拜访。大皇宫的建筑拉玛一世国王, Chakri 朝代的创始人统治时期开始于 1782 年, 成为一个皇家住所, 并从那时起就一直一直是泰国最大的建筑符号。大皇宫担任显著皇家住所, 直到 1925 年, 现在仅用于礼仪用途。中午时间, 给大家一个自由购物在于 PLATINUM MALL/MBK 享受购物。然后晚餐后, 前往【巧克力村】- 巧克力 Ville 酒店的餐厅。好了, 准确地说, 这是一个主题公园, 餐馆, 顾客会感觉像走在一个童话世界, 可以享受拍照。这是一个伟大的地方, 花时间与朋友或你的家人, 特别是如果你跟孩子。返回酒店休息。

第六天 曼谷 / 吉隆坡

(早餐)

早餐后, 自由活动。然后返回国际机场的航班回家。

* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator *

UPDATE ON : 20/02/2017

DAY 01 KUALA LUMPUR / BANGKOK**HOTEL: City Beach /SML**

Upon arrival at Bangkok Airport, meet and transfer to hotel for rest. Free at own leisure.

DAY 02 BANGKOK / HUA HIN (B/L/D)**HOTEL: City Beach /SML**

After Breakfast, The next exciting tour is **【Swiss Sheep Farm】** - is located on a 20-rai plot in the bucolic countryside a few hours south of Bangkok. It makes a pleasant stop for students, couples, and families who wish to get right in there amongst the cuddly sheep, feed them some grass, or offer a bottle of milk to a little lamb. It's a great place to stretch one's legs and take some deep breaths of country air after escaping the bustling, booming capital. after that visit **【Santorini Park】** . Santorini Park brings a slice of the picture-perfect Greek island to Cha-Am. It's got all the details right, from classic whitewashed buildings, colorfully painted windows, down to stone-paved paths and domed towers. An impressive lineup of shops, restaurants and an amusement park promise good times for everyone. After that, visit the popular **【Plean Wan Shopping old town Village】** - feels more like a living museum where you can experience a slice of life in 1950s Hua Hin. This mall is an architectural statement in itself, houses a community of period-style shops selling everything from liquor, inexpensive plastic and tin toys, snacks all the way to a beauty salon, photo studio, outdoor cinema screen and 20-room guesthouse or 'Piman Plean Wan'. Relax and overnight at hotel.

DAY 03 HUA HIN (B /L/D)**HOTEL: City Beach /SML**

After breakfast, depart to visit **【Hua Hin Railway Station】** . Built during the reign of King Rama VI, and only a short distance from the center of town, Hua Hin's railway station and adjacent royal waiting room are undeniably attractive. The brightly painted wooden buildings that are Thai in concept and design somehow manage to have a 'Victorian' feel to them. Continue to **【Huay Mongkol Temple (Luang Phor Tuad)】** . This Buddhist temple is home to the world's largest statue of Luang Phor Thuad, a legendary southern Thai monk revered for his enlightenment and ability to perform miracles. Many believe that the amulets created in his image guarantee safety in times of distress. Evening time , proceed to **【Hua Hin Night Market】** after that Dinner will be served in local restaurant. Relax and overnight at hotel.

DAY 04 HUA HIN / BANGKOK (B /L/D)**HOTEL: Picnic Hotel /SML**

After Breakfast, depart to visit **【Damnoen Saduak floating market】** is still worth doing. Totally chaotic, small 'khlongs' or canals are filled with flat boats piled high with fresh produce, each jockeying for position and paddled by ladies ready to stop and bargain at a moment's notice. It's colorful, noisy, touristy but great fun. During the long-tail boat ride to market, you'll pass orchards, traditional steak houses and local people going about their lives. Enjoy your own arrangement lunch & shopping time here. Continue depart to **【Maekleong Railway Market】** - This is a unique market that is held every day literally on the rail tracks. Just before the train arrives in the town, the market stallholders have to pull back their awnings and remove their produce from the tracks. They then have to repeat all of this when the train returns. (Remark: Train arrival scheduled is subject to the change without prior notice). Then, you will head to Bangkok and visit **【4face buddha】** . At The evening time continue to new attraction **【Asiatique shopping The River Front】** . Estimate 110 food stores is waiting to serve you (local food highly recommended) Enjoy your shopping here. After that, transfer back to hotel. Relax and overnight at hotel.

DAY 05 BANGKOK (B/L/D)**HOTEL: Picnic Hotel /SML**

After breakfast, Proceed back to Bangkok, Visit **【Grand Palace】** Probably the most visited and remembered landmark of Thailand, The Grand Palace in Bangkok is where every visitor must pay a visit at least once in their lifetime. The construction of the Grand Palace began in 1782 during the reign of King Rama I, the founder of Chakri Dynasty, to become a royal residence, and it has been the utmost architectural symbol of Thailand ever since. The Grand Palace served as a significant royal residence until 1925 and is now used for ceremonial purposes only. . after lunch, proceed for free shopping time at **【MBK/Platinum Mall】** . At The evening time continue to **【Chocolate Village】** - Chocolate Ville is a restaurant. Well, to be precise, it is a theme park restaurant where customers will feel like walking in a fairy world and can enjoy taking photos. It is a great place to spend time with friends or your family especially if you come with kids. After that, transfer back to hotel. Relax and overnight at hotel.

DAY 06 BANGKOK/KUALA LUMPUR (B)

After breakfast, free at own leisure until transfer to international airport for the flight back home.

* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator *

UPDATE ON : 20/02/2017